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Närvarande

Ordförande Carl Strandby fr.o.m. §4
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Marcus Möller
Ordförande valb Joseph Löfving t.o.m. §6

§1 Mötets öppnande David Bååw öppnar mötet kl. 12:04!

§2 Val av justerare Albert Vesterlund väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Axel taggar styretinval ikväll. Det är sEF nästa måndag, annars inget speciellt.
Han taggar även F6-inval.
Linnea har skrivit motionssvar. Hon är taggad på sektionsmöte. Det var insti-
tutionsråd för MV innan lunch. Det mest relevanta var resultatet från en ny
väldigt stor undersökning om trakasserier. Kvinnliga doktorander rapporterar
mycket högre nivåer av sexuella trakasserier och mobbning på Chalmers än
andra lärosäten i Sverige.
Carl är sen. Han var mitt inne i kandidatarbetet. Han har fått mejl från LOL6
som undrade om de kunde få boka Focus för en sittning. Carl pratade med SG
Fysik som inte var så sugna på det så de tackade artigt nej och gav dem råd
och tips för att hitta en lokal.
Emelie ska gå på skyddsrond på tisdag 17 maj, kl 9-11. Det är SU på måndag.
Mijo var på programråd förra veckan. Han gav lite random förslag på valbara
kurser i LP2 till Weidow så nu kan man läsa en massa kurser, bland annat
juridik och ergonomi.
David var sjuk större delen av förra veckan och har inte gjort så mycket. Han
mår bra nu och är taggad på sektionsmötet.

§4.2 F6 Jesper gjorde fel på gasquerådet vilket får konsekvenser. De fick inte heller gas-
quetiderna på mottagningen och måste flytta på bastun till efter mottagningen.

§4.3 FnollK Det var lite tråkigt gasqueråd igår och de behövde lösa två problem. Annars
rullar det på. FnollK ska iväg på teambuildinghelg den här helgen.
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§4.4 SNF SNF har inte gjort så mycket. De chillar, planerar överlämning och taggar inval.

§4.5 Foc Foc är taggade på inval. Det är safe sex LV7 och det kommer en ny expansion av
Foc-kondomer. Det är kanske LV6 just nu. De har haft kondomer i Focumama
hela veckan men den funkar inte.

§4.6 FARM Det går lite långsamt nu och FARM känner av att det börjar närma sig sommar.
Det händer mer i höst. De har börjat tänka en del på mässan.

§4.7 Valberedningen Valberedningen hade aspning i måndags och det kom 16 personer. De hade
400 kr i fikabudget. Ryktet kanske spred sig.

§5 Student Voice Albert informerar om att det är dags för Student Voice. Det kommer vara nästa
onsdag, 18 maj och sitta uppe på Focus under större delen av dagen. Det är
ett prima tillfälle att fråga våra medlemmar om deras åsikter. Albert frågar om
styret har några förslag.
Carl föreslår något i stil med att psykisk hälsa för kvinnor verkar vara lägre
än för män och att man kan fråga varför. Emelie påpekar att det var specifikt
kvinnor på TM. Albert säger att det är bättre att ha frågor som man kan
ställa till alla medlemmar generellt och den frågan verkar vara riktad till en
delmängd. Linnea frågar om det är relevant att höra åsikter från män på F om
varför kvinnor på TM mår dåligt. Carl svarar att det får dem att tänka till och
att det var det vi pratade om förra veckan.
Albert frågar om det är något annat vi vill fråga om. Förra gången frågade
vi om köttfri sektion samt hur medlemmarna vill få information. Axel frågar
vilka frågor som finns. Albert svarar att det från kårens håll finns frågor om
lunchplatser och var man köper lunch. Det måste inte vara anknutet till det
alls.
David säger att det är bra med en fråga om studieplatser. Han tänker att det
är något som borde drivas mer nästa år. På skyddsronden i höstas hade vi inte
någon data att hänvisa till. Om vi kan peka på att folk har svårt att hitta
platser att plugga så vore det bra. Emelie har räknat stolar. Albert tar med sig
det till SNF. PR kommer senare.

§6 Sektionsmöte Det är sektionsmöte ikväll.

§6.1 Gruppnomineringar Joseph säger att det varit svårt i allmänhet, framförallt eftersom F6 och DP
har haft väldigt många aspar. Det är lättare att välja när man inte har några
valmöjligheter. Han tycker att vi borde gå igenom gruppnomineringarna en och
en.
Carl presenterar Focs gruppnominering.
Beslut: Att godkänna valberedningens gruppnominering av Foc.
Carl presenterar F6:s gruppnominering.
Beslut: Att godkänna valberedningens gruppnominering av F6.
Carl presenterar DP:s gruppnominering.
Beslut: Att godkänna valberedningens gruppnominering av DP.

§6.2 Kassör Carl vill diskutera invalet av sektionskassör ikväll. Valberedningen nominerade
vakant. Om vi vakantsätter posten måste vi välja in en ny innan Axel går
av. Tanken är att försöka ha en kassörsaspning innan dess och sedan ha ett
extrainsatt sektionsmöte innan sista juni. Det finns några olika alternativ.
Det första är om någon ställer sig upp på sektionsmötet och blir invald. Då är
det viktigt att sektionsmötet känner att man har tillräckligt med information.
Det är även värt att fråga sig om det är lämpligt att välja in någon som inte
är valberedd.

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-32
Styretmötesprotokoll 2022-05-12

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Det andra alternativet är att vi måste välja in en tillfällig kassör innan Axel går
av. David Winroth har erbjudit sig att vara interrimkassör, så ett alternativ är
att redan nu välja in David Winroth. Då kan han sitta tills vi hittat någon ny
och det extrainsatta mötet måste inte ske innan slutet av juni. Ordet är fritt.
Albert säger att vi först och främst behöver en kassör. David Winroth kan
göra det på premissen att han gör den bokföring som behövs för att sektionen
fungerar och inte mer, vilket fungerar ett tag men inte i längden. Det vore bra
om vi väljer in en kassör innan juni är slut så David slipper. Tiden börjar även
rinna ut för ett extrainsatt möte. Om folk ställer sig upp är de inte valberedda.
Man kan göra ordentlig intervju men det tar tid och mötet gillar inte det. Albert
har inget emot att välja in någon om mötet tar en intervju på en timme. Om
man inte gör det arbetet är det dumt att välja in någon till firmatecknare.
Emelie vill att det ska finnas en möjlighet att komma in med anonyma klagomål
och tycker att det är en förutsättning för att någon ska kunna väljas in.
Carl frågar vad kommittéerna tycker. Jesper säger att det viktigaste är att det
är rätt person. Vi får lösa problemet tills dess men det är bättre att vänta. Felix
håller med om att det måste bli rätt person. Martin säger att Foc behöver få
äskningar godkända. Genom tiderna har vi haft styretkassörer med olika nivå
av intresse och kvalitet och det har alltid löst sig. Förhoppningsvis är det någon
bra som ställer sig upp men vi har klarat oss utan kassör innan. Sektionsmötet
är högsta organet och är den dum så är den dum. Carl säger att styret kommer
ha allt det här i åtanke.
David frågar hur ett extrainsatt sektionsmöte fungerar och om vi till exempel
kan ha ett digitalt under sommaren. Martin säger att vi hade ett extrainsatt
sektionsmöte för att välja in F6 året han blev invald i DP. Då röstades det
igenom en del saker som inte var så populära och det var inte särskilt många
som var där. Det var lite bråkigt, så vi ska vara noga med att folk får veta.
Joseph påpekar det finns en regel om att man är under ett visst antal människor
så kan vem som helst bordlägga och Martin svarar att de som gjorde det var
medvetna om regeln och tog med sig så många som behövdes. Albert säger att
det behövs fem läsdagar för att kalla till ett extrainsatt möte vilket innebär att
vi inte ha det under sommaren om vi inte kallat till det innan sommaren.

§7 Ekonomisk policy Axel och Linnea har två ändringsförslag för ekonomisk policy.

§7.1 Arbetsmat Axel säger att det just nu är en gräns på 90 kr per person för arbetsmat, på
grund av Skatteverkets regler. Vi borde höja det. Det har höjts till 100 kr
sedan 2021. Det är definierat i procent av prisbasbelopp. Axel vill ändra delen
i ekonomisk policy till det Skatteverket säger. Han yrkar på att ändra punkt 6 i
ekonomisk policy från 90 SEK till 0,00208 prisbasbelopp avrundat till närmaste
5 SEK.
Beslut: Att under punkt 6 i ekonomisk policy ändra från 90 SEK till 0,00208
prisbasbelopp avrundat till närmaste 5 SEK.

§7.2 Fanfareriet Linnea pratade med andra fanbärare och fick reda på att på andra sektioner,
bland annat Z, betalar sektionen för kemtvätt för fanbärarna. Det känns rimligt
med tanke på hur mycket ens finkläder får stå ut med under Cortègen och första
dagen medan man representerar F. Förslaget är att lägga till det i ekonomisk
policy. Hon har pratat med Axel om det och han tyckte att det var en tillräckligt
obetydlig summa. Hon satte 500 kr som maxgräns för att ha något. Till exempel
kostar kemtvätt för balklänning på ett ställe på Vasaplatsen 450 kr. Linnea
läser högt. David tycker det låter rimligt. Linnea yrkar på att lägga till det i
ekonomisk policy.
Beslut: Att lägga till avsnitt 3.3 Onormalt slitage i ekonomisk policy enligt
bilaga.
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§8 Helikoptern David har fått ett meddelande från maskin vars sektionsbil har gått sönder.
De ska ha grisfest i helgen och undrar om de kan hyra Helikoptern fredag och
lördag. Helikoptern är bokad på fredag men inte hela dagen. David ser inga
problem med att låta dem låna den.
Martin säger att vi har lånat datas bil förut och om vi lånar ut till maskin nu
öppnar det för att vi kan göra samma sak i framtiden. Emelie påpekar att de
har varit beredda att låna ut sin bil till oss.
Carl har uppfattat att alla tycker att det är rimligt och ska säga till Bruse att
han får hyra ut den till maskin. Styret håller med.

§9 F6-ekonomi Jesper gjorde en miss på senaste gasquerådet. Förra året hade de två separata
möten för mottagningen och LP1 men i år slog de ihop det, vilket innebär att
F6 inte har några helggasquer under LP1. F6 har lite problem med pengar och
kommer inte kunna betala av lånet till styret. Förra gasquen gick de back på ett
eftersläpp vilket kan hända igen eftersom det inte finns några lediga fredagar
och lördagar LP1.
Axel säger att ekonomiskt går det inte att göra nåt, men det är inte heller
ett problem. Sektionen har pengar och det kommer lösa sig. F6 kommer få
pengarna som behövs för att fortsätta sin verksamhet.
Carl tycker att det ska bli kul att se vad nästa F6 hittar på för att få det
att skramla i kassan. Han håller med Axel om att det inte är nån större fara.
Sektionen har haft problem med att gå back så det kanske är en gudagåva.

§10 Focusaccess till
F-spexet

Linnea har fått ett mejl från en i F-spexet som frågat om hon kan få access till
Focus. Hon går data. Linnea vet inte om det är struntsamma eller om man ska
argumentera för att hon ändå inte har rätt att vara där när resten av spexet inte
är där och neka av principskäl. F-spexaren har inte tillgång till skyddsrummet
eller liknande om det påverkar beslutet.
Albert tycker att hon inte ska få access. F-spexet är minst 50% F-are och om
alla ska få access till sektionslokalen bara för att de är med i spexet är det
konstigt. Om man sitter i styrelsen är det en annan sak. David håller med
Albert.
Martin frågar om de inte har någon med uppställningsaccess och Linnea svarar
att de har det. Albert tycker det inte är några problem i sådana fall eftersom
någon kan ställa upp dörren för de som behöver gå in och ut. Martin påpekar
att om vi godkänner för en har vi ingen anledning att inte godkänna för andra.
Linnea säger att hon även hörde med några pateter och att de hade inte några
liknande fall. Hon kommer svara nej på mejlet.

§11 Övriga frågor

§11.1 Åbo Carl har svarat på mejl om utbytet med Åbo Universitet. De har valt ut en
grupp som kan arrangera det. Han sa till Willem och Joel att de kan köra på.

§12 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:59!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Albert Vesterlund
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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3.3 Onormalt slitage

Fanfareriet har rätt att för sektionens pengar bekosta en kemtvätt per person och år, för att kompensera för
det slitage som första dagen och Cortègen innebär. Kostnaden för detta får inte överstiga 500 SEK per person
och år.
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